



<p>Presidieutskottsmöte #14 2017-04-10 kl. 17:15 – 18:59 Lauritzen, Uppsala studentkår</p> <p>Sekreterare: Daniel Simmons</p>	<p>Närvarande ledamöter</p> <table border="0"> <tr> <td>Daniel Simmons</td> <td>Kårpresidiet – Ordförande</td> </tr> <tr> <td>Isa Jansson</td> <td>LÄRA – Ordförande</td> </tr> <tr> <td>Martin Holmer</td> <td>MedSek – Ordförande</td> </tr> <tr> <td>Karin Ottander</td> <td>Kårpresidiet – Vice ordförande</td> </tr> <tr> <td>Jaroslav Marhun</td> <td>HumSek – Studiebevakare</td> </tr> <tr> <td>Amanda Lindstrenge</td> <td>SamSek – Ordförande <i>lämnade under §7</i></td> </tr> </table>	Daniel Simmons	Kårpresidiet – Ordförande	Isa Jansson	LÄRA – Ordförande	Martin Holmer	MedSek – Ordförande	Karin Ottander	Kårpresidiet – Vice ordförande	Jaroslav Marhun	HumSek – Studiebevakare	Amanda Lindstrenge	SamSek – Ordförande <i>lämnade under §7</i>
Daniel Simmons	Kårpresidiet – Ordförande												
Isa Jansson	LÄRA – Ordförande												
Martin Holmer	MedSek – Ordförande												
Karin Ottander	Kårpresidiet – Vice ordförande												
Jaroslav Marhun	HumSek – Studiebevakare												
Amanda Lindstrenge	SamSek – Ordförande <i>lämnade under §7</i>												
<p>§1 Mötets öppnande</p>	<p>Mötet öppnades 17:15.</p>												
<p>§2 Formalia a) Val av mötesordförande</p>	<p>Presidieutskottet beslutar</p> <p><i>att till mötesordförande välja Karin Ottander.</i></p>												
<p>b) Mötessekreterare</p>	<p>Presidieutskottet beslutar</p> <p><i>att till mötessekreterare välja Daniel Simmons.</i></p>												
<p>b) Val av justerare</p>	<p>Presidieutskottet beslutar</p> <p><i>att till justerare välja Jaroslav Marhun.</i></p>												
<p>c) Godkännande av kallelsen</p>	<p>Presidieutskottet beslutar</p> <p><i>att godkänna kallelsen.</i></p>												
<p>d) Godkännande av dagordning</p>	<p>Daniel anmäler två övriga frågor: Verksamhetsberättelser och Organisationsutveckling</p> <p>Presidieutskottet beslutar</p> <p><i>att byta plats på §5 Revidering av reglementen samt §6 Studentrepresentanter</i> <i>att lägga till en ny §7 Frågor att lyfta till universitetet</i> <i>att godkänna dagordningen med gjorda ändringar.</i></p>												
<p>e) Eventuella adjungeringar</p>	<p>Inga adjungeringar förelåg.</p>												
<p>f) Förrättande av närvarolista</p>	<p>Närvarolista förrättades.</p>												
<p>g) Föregående mötesprotokoll</p>	<p>Presidieutskottet beslutar</p> <p><i>att lägga mötesprotokoll från 170313 till handlingarna</i> <i>att bordlägga mötesprotokoll från 170327.</i></p>												
<p>§3 Lägesrunda</p>	<p>HumSek: Gått igenom äskningsförenden. Kommer att prioritera föreningar som skickar in gemensamma äskande för att uppmuntra samarbete. Har också skrivit om stadgarna som ska diskuteras på nästa möte. Jobbar på nästa nyhetsbrev också.</p> <p>SamSek: Vi i Samsek har ingenting särskilt att rapportera inför dagens möte, mer än att vi jobbar med utlysningen av studentrepresentanter och att vi har haft ett möte med Lärsam (bland annat om blockämnesrådet som en samlärostudent sitter som representant i).</p> <p>MedSek: Haft möte med Farmaceutiska studentkåren. Ska få till en gemensam campusfika. Har också skickat ut första månadsbrevet – månadsstempen. Fått skyltar till nya kontoret. Haft öppet möte om Akademiska sjukhuset, nya ansikten även om det inte var välbesökt. Kommer att ha en föreläsning i nästa vecka, 20 april, med Läkare Utan Gränser. Sektionsråd imorgon.</p> <p>LÄRA: Haft möte med Utbildningsvetenskapliga fakulteten, folk från kommunen och Lärarnas riksförbund för att diskutera den nya lärarutbildningen. Förbundet har gjort en utvärdering av utbildningen utifrån en enkät som de spridit till lärarutbildningar runt om i Sverige. Vi diskuterade bland annat kvalitet på kurser,</p>												

	<p>VFU och antagningsprov. Haft terminens sista lärarcafé med temat "Brott som drabbar barn", där Brottsoffermyndigheten föreläste om hur lärarens kan hantera den typen av situationer. Vi har även haft ett styrelsemöte där vi diskuterade bland annat stadgerevidering och kårens framtida organisation. I torsdags hade vi Utbildningsutskottsmöte, där våra studentrepresentanter får tillfälle att mötas. Uppe som diskussionsfrågor var "Omorganisering av lärarprogrammen" och "Användning av fakultetens överskott". I fredags hade Isa möte med fakultetens utbildningsansvarige och lärargeneralerna för att diskutera hur fakulteten kan sponsra lärarinsparken. Ett förslag som kom upp var att ha en fakultetsdag där fakulteten presenterar sig, bjuder på brunch och står för en föreläsning. Vi har även utökat ansökningsdatumet till vår styrelse, för att få in fler ansökningar till valberedningen. Detta för att för få kvalificerade sökt. Möte med föreningarna, FemLär och LärSam, om riktlinjer kring samarbeten och datum för deadlines m.m.</p> <p>Kårpresidiet: Mycket planering framåt just nu, överlämning och dokument inför nästa år. Senaste veckorna har en grupp psykologstudenter också intervjuat presidiet samt politiska sekreteraren och kommunikationsansvarig om arbetsroller, arbetsfördelning i organisationsutvecklingsyfte. Också börjat arbetet med skrivelse om examination och återkoppling. Det har gjorts en enkät för att kolla distributionen av Ergo. Arbetet kring rambudgeten har dragit igång och ska diskuteras på styrelsemöte på onsdag. Annars har det varit möten med Studentbokhandeln, USMOS och Kårsamverkan.</p>
§4 Kårföreningar	Ytterligare kommentarer och frågor till utkastet diskuteras. Daniel och Karin sammanfattar diskussionerna och tar med sig kommentarer och förslag till Josefin för att slutföra dokumentet.
§5 Studentrepresentanter	
a) Riktlinjer, val av prefekt	<p>Amanda lyfte frågan som varit uppe på senaste institutionsrådsmötet. Det saknas riktlinjer för val av prefekt och studenternas roll i denna process. Daniel informerar att det pågår ett arbete centralt på universitet för se över och revidera universitetets arbetsordning där bland annat frågan om valprocess för akademiska ledare ska förtydligas, inklusive studentinflytandet i processen. Även mandatperioder för prefekter ska ses över.</p> <p>Diskussion om att föra in information i Studentrepresentanternas handbok om vad rollen innebär för en prefekt och belysa arbetsmiljöansvaret som denne innehar.</p>
b) Utbildning mötesdemokrati	Amanda lyfte en fråga som kommit upp på institutionsrådet om önskemål om formaliutbildning, hur ett möte går till och olika mötestekniska tips utöver det som finns med i studentrepresentanthandboken. En tanke är att baka in det i framtida studentrepresentantsutbildningar.
§6 Revidering av reglementen	<p>PRUT stämmer av hur processen för revidering av reglementen går.</p> <p>Deadline för kommentarer sätts till tisdag 18 april, kl. 12. Bra om man kan kommentera varandras förslag i dokumenten också inför mötet den 19 april. Mötet kom överens om att inte dela upp ansvaret för reglementen. Samtliga ledamöter ska ha gått igenom samtliga dokument.</p>
§7 Frågor att lyfta till universitetet	Inga frågor att lyfta.
§8 Övriga frågor	
a) Verksamhetsberättelser	Presidiet informerade om arbetet kring verksamhetsberättelser och att man önskade att få in dessa till senast 15 juni.
b) Stadgar	Jaroslav lyfte en fråga angående vilket krav på verksamhetsår det finns på sektioner. I sektionsreglementet finns det specificerat att sektionerna ska följa kårens verksamhetsår.

PRESIDIEUTSKOTTETS
DISKUSSIONSPROTOKOLL

c) Organisationsutveckling	Uppföljning från senaste mötet med organisationskommittén och diskussion kring arbetet framöver.
§9 Utvärdering av mötet	Mötet utvärderades.
§10 Mötets avslutande	Mötet avslutades 18.59.



Mötesordförande
Karin Ottander



Mötessekreterare
Daniel Simmons



Justerare
Jaroslav Marhun